
                            Zápis z výboru ČSGA
                                                                                                                 
Datum, čas a místo zasedání: 17.10.2017
                                                        Golf centrum ERPET 
                                                         od 11.00 hod.
Přítomni:      President  ČSGA:  Oldřich Uher
                   Členové:  Amara Zemplinerová, Josef Smrt                                           
                                      Lenka Budinová, Ctirad Matějka, 
                                Jiří Císař,
                      Omluven: Jiří Svoboda 

Program schůzky výboru: 
           1.   Zahájení
           2.   Hodnocení golfové sezóny 2017
           3.   Příprava golfového kalendáře 2018

4.   Diskuse

Zasedání výboru zahájil president ČSGA O. Uher, přivítal přítomné, poděkoval za 
účast a přednesl program zasedání výboru.

Ad. 2.  Hodnocení golfové sezóny 2017
Golfová sezóna  2017 byla hodnocena velmi kladně. Bylo odehráno 12 turnajů NST,
kterých se zúčastnilo 561 hráčů,  4 dvoudenní nominační  turnaje, 1 dvoudenní 
kvalifikační turnaj,  3 dvoudenní MČR, 1 třídenní MMČR a Pohár regionů. Členové 
ČSGA se také zúčastnili na mnoha zahraničních akcích a v K.Varech se uskutečnilo 
Mistrovství Evropy master-seniorských družstev. Rok to byl velmi náročný jak pro 
hráče, tak i pro organizátory.

Ad. 3. –  Příprava golfového kalendáře 2018
Byl projednáván 1. návrh kalendáře pro r. 2018 a rozděleny úkoly pro jeho další
rozšíření.
Garanti pro jednotlivé skupiny turnajů (ředitelé turnajů) zůstávají stejní jako v r. 2017,
kromě 1 změny, a to pro NST Morava - p. Vladimír Novotný. 

NST Čechy – L.Budinová, C. Matějka
NST Morava – Vl. Novotný (GC Kaskáda)
Nominace na mistr.družstev ve hře na jamky – L.Budinová
Master seniorské soutěže – J.Smrt
Nominační turnaje – O.Uher, J.Císař
Mistrovské soutěže jednotlivců + družstev na jamky – O-Uher 
Mistrovství družstev na rány – L.Budinová

Ad. 4. - diskuse 
O.Uher upozornil na to, že je potřeba připravit volební konferenci a navrhl, aby 
následující volební období bylo 3,5 let. Je to  z toho důvodu, aby se konference 
ČSGA  konaly od příště  vždy na podzim, po golfové sezóně, nikoliv na jaře, před 
golfovou sezónou.

Zapisovatel: L.Budinová, 20.10.2017


